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ELECCIONS AL CLAUSTRE: ELS ALUMNES DE
LA FACULTAT PODRAN VOTAR VIA WEB

Joan Guàrdia, vicerector d'Estudiants, ha proposat fer
proves per tal que els estudiants puguin votar a les elec-

cions al Claustre que es faran el dia 7 de maig via web.
Les proves es faran a les Facultats de Biblioteconomia i
Documentació, Matemàtiques i Odontologia. Com que
la normativa electoral no preveu el vot per la via digital,

l'alumnat també haurà de dipositar les paperetes a les
urnes corresponents, però aquesta experiència servirà
per analitzar com es pot modificar aquella normativa per

tal que pugui preveure aquesta opció. Us animem,
doncs, quan arribi el moment a votar per les dues vies.

CONVERGÈNCIA EUROPEA DELS ENSENYA-
MENTS UNIVERSITARIS

El proppassat divendres, 5 d'abril, Constança Espelt i
Assumpció Estivill assistiren a la reunió convocada pel

vicerector d'Ordenació Acadèmica, Manuel Viader, per
a donar directrius concretes de com iniciar l'adopció del
sistema de crèdits europeus en els ensenyaments de la

Divisió V que seran pilot en aquesta experiència.

REUNIÓ DEL RECTOR AMB ELS CAPS
D’ESTUDIS DE LA UB

El passat divendres va tenir lloc una reunió del rector
amb tots els caps d’estudis dels ensenyaments de la UB.
La trobada tenia l’objectiu de recollir les seves impres-

sions pel que fa a la reforma dels Estatuts de la Univer-
sitat que el nou Claustre tindrà com a prioritat. A la
reunió, el rector va presentar, d’una banda, quines seran

les actuacions prioritàries del ministeri i d’altra, quines
són les actuacions i necessitats a Catalunya pel que fa a
la regulació legislativa. En aquest sentit, va destacar la
importància de l’aparició de la Llei catalana d’Universi-

tats de la qual els rectors ja havien rebut el sumari del
primer esborrany i del qual va fer una breu presentació.

La introducció del rector va donar pas a diverses interven-

cions en què els caps d’estudi van destacar la importància
dels consells d’estudis i la necessitat que aquests es mantin-
guin en els nous estatuts que caldrà redactar en els propers
mesos. Tot i així es va manifestar la necessitat de definir

amb més detall les seves funcions i els òrgans de qui depèn
per tal d’agilitar i facilitar les seves tasques.

SETMANA INTERNACIONAL DE LA DIVISIÓ V

En el marc de la Setmana Internacional de la Divisió V,
ahir dimecres va tenir lloc a la Facultat una sessió amb el

tema "Europa com a lloc de treball", amb la intervenció de
Joana Vidal, de l'Oficina de Cooperació Educativa i Cientí-
fica amb la Comunitat Europea, del Departament d'Ense-
nyament de la Generalitat de Catalunya, Benito Echeverría,

professor de la Facultat de Pedagogia de la UB, Àlex Co-
sials, alumne de la llicenciatura, Agnès Pàmies, diplomada
en Eduació Social, i Ildikó Szabó Balázs , de la Facultat de
Formació del Professorat de Kecskemét (Hongria). El pas-

sat dilluns, en el marc de la mateixa activitat, tingué lloc
una sessió a la Divisió, sobre el tema "L'experiència d'estu-
diar fora", amb la participació de Mònica Margarit, cap de

l'Oficina de Relacions Internacionals, i la intervenció de la
nostra alumna Ana Belén Escrivà, que explicà la seva exp e-
riència com a estudiant Eras mus.

ASSEMBLEA DE PROFESSORS DE LA DIVISIÓ

El passat 5 d'abril va tenir lloc a la Divisió una assemblea
de professors de la Divisió, que havia estat convocada per

la Presidència, per a recollir l'opinió sobre el futur de l'or-
ganització de la UB a partir de l'aprovació de la LOU (Llei
orgànica d'universitats). De la Facultat hi assistiren Ernest

Abadal, Mònica Baró i Amadeu Pons. Hi hagueren moltes
intervencions sobre el futur de les divisions, els problemes
de gestió de la Universitat, etc. S'acordà convocar una nova
reunió abans del 7 de maig (data de celebració de les elec-

cions al Claustre), per tal que els candidats al claustre pu-
guin presentar els seus plantejaments. També es convení



que una vegada celebrades les eleccions, el grup de

professors de la Divisió que resulti escollit actuï com un
grup per a difondre i suscitar l'opinió entre el personal.

COMISSIÓ DE DOCTORAT

El dimecres es va reunir aquesta comissió en una sessió
que es va dedicar a tractar fonamentalment dos punts: el

DEA (Diploma d’Estudis Avançats), el títol que es pot
obtenir un cop s’han superat els dos primers anys del
doctorat, i l’aprovació dels programes de doctorat cor-
responents al bienni 2002-04. Pel que fa al primer as-

pecte, es va aprovar un document que conté el detall de
la prova del DEA (calendari, tribunal, convocatòria,
inscripció, contingut de la prova, valoració i notifica-
ció). Pel que fa al segon punt, es van aprovar un total de

vuit programes, entre els quals hi havia “Informació i
documentació a l’era digital”, que és organitzat per la
nostra Unitat Departamental conjuntament amb l’Àrea
de Documentació de la UAB.

SEMINARI AMB LA PROFESSIÓ

El proper dilluns, 15 d'abril, a les 17.00 h., tindrà lloc
una presentació a càrrec de Bet Gibert, del Servei de
Biblioteques de la Diputació de Barcelona, i Jordi Llo-
bet, del Servei de Biblioteques de la Generalitat de Ca-

talunya, sobre els criteris, les eines i els procediments
que es fan servir avui en dia per a la selecció de novetats
(llibres, revistes, DVD, CD...) a les biblioteques públi-
ques del país. Aquest acte té lloc dins del cicle Semina-

ris amb la Professió, que pretén acostar productes o
serveis d'interès per al món de les biblioteques i els
arxius, de la mà dels seus protagonistes. La xerrada

tindrà lloc a l’aula 210.

COMISSIÓ ASSESSORA DE CATALOGACIÓ

El dilluns, 8 d'abril, es reuní la Comissió Assessora de
Catalogació, de la qual A. Estivill forma part en qualitat
de degana de la Facultat. Una vegada aprovada l'acta de
la sessió anterior, els representants de la Biblioteca de

Catalunya informaren de la creació de la Subcomissió
per al Canvi de Format i n'exposaren les actuacions.
L'Oficina del MARC de la BC s'encarrega de la traduc-

ció del format MARC 21 que estarà disponible a final
de 2002; també ho estaran les taules de conversió
CATMARC-MARC 21 que el CBUC i la Biblioteca
mateixa ja tenen en funcionament per a les monografies.

Entre les prioritats de la BC hi ha la publicació de la
llista d'autoritats de noms i títols. La BC proposà que
tant aquesta llista com la Llista d'encapçalaments de

matèria en català, que darrerament s'ha fet pública al web

de la BC, siguin alimentades de manera cooperativa; la
Comissió acceptà la proposta i demanà que s'estableixin els
procediments per a validar els nous encapçalaments. Entre
els temes suggerits per a properes reunions de la Comissió

hi ha estudiar l'adopció de la Part I de les AACR2 per a

l'elaboració de la descripció bibliogràfica −fins ara una gran
part de les biblioteques han utilitzat els textos ISBD.

NOTÍCIA DELS ESTUDIS

Al número d'aquesta setmana de la popular revista Anuntis,
d'ofertes de compra-venda, apareix un petit article dins la
sèrie "Profesiones de futuro" dedicat a Biblioteconomia i
Documentació.

ACTIVITATS DOCENTS

En el marc de l'assignatura d'Unitats d'informació en un

entorn municipal, el dimecres 17 d'abril, a les 15.30 h.,
Ester Omella, bibliotecària del Servei de Biblioteques de la
Diputació de Barcelona i professora associada de la Facul-
tat presentarà diversos projectes transversals entre bibliote-

ca i altres agents locals en el camp de la informació.
Divendres, 19 d'abril, a les 17.00 h., Ernest Benach i

Pascual, secretari segon de la Mesa del Parlament de Cata-

lunya i diputat pel Grup Parlamentari d'Esquerra Republi-
cana de Catalunya, intervindrà en el marc de l'assignatura
Biblioteques de recerca, amb una xerrada sobre: "El valor
de la informació per a l'activitat parlamentària".

ACTIVITATS DEL PROFESSORAT

Mònica Baró i Teresa Mañà han estat membres del jurat

dels Premis Crítica Serra d’Or atorgats el dijous passat.
Carme Mayol va participar, juntament amb Eugènia

Salvador, el divendres 5 en el programa Postres de músic

de Catalunya Ràdio per parlar del projecte de Lectura Fàcil.

REINCORPORACIÓ MATERNAL

La nostra companya Marina Salse ja fa uns dies que ha
tornat a impartir la docència després de gaudir d’un permís
de maternitat. Li desitgem una plàcida reincorporació.
També volem agrair a Carles Valmaseda, la persona que

l’ha substituït, la seva dedicació.
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